

Outbound Tour Group Reception Area At the Hong Kong International Airport

During the Easter holiday peak, the check-in areas at the Hong Kong International Airport are expected to be very congested. Same as the arrangement for previous festive holidays, the Airport Authority Hong Kong will set up an Outbound Tour Reception Area located at the Transition Deck of Terminal 1 for tour operators and tour participants' assembly before going through the departures formalities. The facility is provided to outbound tour operators free of charge and to be opened from 18 April 2019 (Thursday) to 1 May 2019 (Wednesday). Please refer to the attachment for details.

For enquiries or use of the Outbound Tour Group Reception Area, please contact Ms. Karrie Ho of the Airport Authority Hong Kong on 2183-2095 or by email at karrie.ho@hkairport.com.

Thank you for your kind attention.

(Appendix: Location map and photo)

香港國際機場外遊旅行團接待區

鑑於復活節假期外遊高峰期間，香港國際機場辦理登機手續處人潮將十分擠擁，為舒緩擠擁情況，香港機場管理局將會於 2019 年 4 月 18 日 (星期四) 至 2019 年 5 月 1 日 (星期三) 期間，於香港國際機場一號客運大樓 L6 層 (即接機大堂的抵港層，及離港大堂的離港層之間的「夾層」) 設置外遊旅行團接待區，免費供經營外遊旅行團的旅行社，作為安排旅行團集合及登機前簡介資料之用。詳情請參閱附件。

如欲使用此區域或查詢有關外遊旅行團接待區的詳情，請聯絡香港機場管理局的何欣穎女士 (電話號碼：2183-2095 電郵: karrie.ho@hkairport.com)。

敬希垂注！

(附件：位置圖及相片)

Location of Outbound Tour Group Reception Area

(香港國際機場外遊旅行團接待區)



